



NTD Int'l Traditional Chinese Martial Arts Competition

新唐人全世界中華傳統武術大賽

Address: 229 W. 29th St., Suite 700, New York, NY 10001, USA

Hot Line: 1-888-477-9228 | Fax: 1-888-600-1998

Email: martialarts@globalcompetitions.org

Website: <http://martialarts.ndtv.com>

Registration Form for 2024 NTD Int'l Traditional Chinese Martial Arts Competition

(Preliminary in North America Region)

姓名 Name		聯繫電話 Telephone		照片 Photo	
性別 Gender		電子郵件 Email			
國籍 Nationality		出生日期 Date of Birth			
護照/身份證號碼 Photo ID & Number					
聯繫地址 Address	街道地址 Street Address				
	城市 City		州 / 省 State / Province		
	國家/地區 Country / Region		郵編 Zip Code		
初賽分類 (限選兩項) Competition Category (Choose up to 2)	成年組 (19 ~ 60 歲) Adult Group (19 ~ 60)		少年組 (10 ~ 18 歲) Junior Group (10 ~ 18)		
	A-1 <input type="checkbox"/> 男子拳術組 Male Unarmed Division	A-2 <input type="checkbox"/> 女子拳術組 Female Unarmed Division	A-3 <input type="checkbox"/> 少年拳術組 Junior Unarmed Division		
	B-1 <input type="checkbox"/> 男子器械組 Male Weapons Division	B-2 <input type="checkbox"/> 女子器械組 Female Weapons Division	B-3 <input type="checkbox"/> 少年器械組 Junior Weapons Division		
	C-1 <input type="checkbox"/> 南方拳術組 Southern Fist Division				
	參賽套路名稱 Name of Competition Routines				
	拳種 / 門派 Style / Lineage of Competition Routines				
武術學校/ 團體/師承 簡介 Affiliated Martial Arts School /Association/ System/Lineage					
報名費 Registration Fee US\$	少年組：報名單項 40 美元，兩項 70 美元。 US\$40 for one preliminary category; US\$70 for two preliminary categories. 成年組：報名單項 60 美元，兩項 90 美元。 US\$60 for one preliminary category; US\$90 for two preliminary categories.				
<input type="checkbox"/>	付款方式包括信用卡、現金、旅行支票或現金支票，支票抬頭請用 <i>New Tang Dynasty Television</i> 。 Method of payment: cash, traveler's check, money orders or credit card. Please make checks payable to "New Tang Dynasty Television".				



NTD Int'l Traditional Chinese Martial Arts Competition

新唐人全世界中華傳統武術大賽

Address: 229 W. 29th St., Suite 700, New York, NY 10001, USA

Hot Line: 1-888-477-9228 | Fax: 1-888-600-1998

Email: martialarts@globalcompetitions.org

Website: <http://martialarts.ntdtv.com>

<p>武術比賽經歷 (提供獲獎文件影本) Competition History (Photocopies of Award Certificates)</p>	
<p>如何獲知大賽? How do you learn about this competition?</p>	

豁免法律責任條款

本人同意 1) 參加“新唐人全世界中華傳統武術大賽”(以下簡稱“大賽”)不可能排除有受傷的危險; 2) 參加“大賽”的條件之一是本人將放棄向主辦團體以及他們的僱員、大賽機構、主管人員、經理以及教練(以下簡稱“受保機構”)對參賽中本人可能遭到的意外傷害或損失提出索賠。本人同意在參賽期間,如有損壞比賽場地,本人將承擔所有責任。3) 根據此“豁免法律責任條款”(以下簡稱“條款”),本人將永遠放棄、解除和豁免所有因為參加本次“大賽”而引起的法律糾紛和訴訟,無論是已經發生或將要發生的、已知或未知的。4) 簽署此條款,本人將承擔所有參賽的風險。

本人知道 2024 年 8 月 30 日至 9 月 2 日在美國新澤西舉辦的大賽也會在台灣和德國進行初賽。本人將遵照主辦團體設立的比賽要求和規則。本人也不會在未經主辦團體同意的情況下撤出比賽。本人同意授權主辦團體在其商業廣告中使用本人的個人簡歷,所有參賽中的照片和錄像。本人保證所填寫的個人簡歷是屬實的。大賽過程中,本人有責任對簡歷中模糊和不正確的內容作出解釋和糾正。本人在條款上的簽名,說明本人除了認同條款內容之外不承認其他任何人的口頭或書面說明。本人同意此條款受美國紐約州法律範圍的制約和解釋。在此,本人聲明是參賽者並閱讀完條款的全文,理解並同意按條款要求執行(年齡在 18 歲以下的參賽者需監護人簽字)。

Waiver and Release Agreement

I agree that 1) Participating in the "NTD International Traditional Chinese Martial Arts Competition" (hereinafter referred to as the "competition") cannot rule out the risk of injury; 2) One of the conditions for participating in the "competition" is that I will give up to the host organization, their employees, the competition organization, supervisors, managers, and coaches (hereinafter referred to as the "insured organization") file claims for accidental injury or loss that may occur during the competition. I agree that during the competition if there is any damage to the competition venue, I will bear all the responsibility. 3) According to this "Exemption from Legal Liability Clause" (hereinafter referred to as the "Terms"), I will forever waive, release and exempt all legal disputes and lawsuits caused by participating in this competition, whether it has occurred or will happen, known or unknown. 4) By signing this clause, I will bear all the risks of participating in the competition.

I know that the competition, which will be held in New Jersey in the United States from August 30 to September 2, will also have preliminary rounds in Taiwan and Germany. I will abide by the competition requirements and rules set by the host organization. I will not withdraw from the competition without the consent of the host organization. I agree to authorize the host organization to use my resume, all photos, and videos in the competition. I certify that the resume I filled out is true. During the competition, I have the responsibility to explain and correct the vague and incorrect content in the resume. My signature on the terms indicates that I do not acknowledge the oral or written explanations of anyone other than the content of the terms. I agree that this clause is subject to the restrictions and interpretation of the laws of the State of New York, USA. Here, I declare that I am a participant and have read the full text of the terms, and I understand and agree to implement the terms. (Participants under the age of 18 need to obtain the signature of their parent or guardian)

選手簽名(Signature of Contestant) _____

日期(Date) _____

監護人簽名(Signature of Guardian) _____

日期(Date) _____

監護人姓名及與參賽者關係(Relationship and Name of Guardian): _____